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W imieniu mieszkaric6w osiedla przy ulicy Celulozowej i ulic s4siednich

zwracam sig do Palfa z zapytantem.czy istrieje w bieZ4cym roku mo2liwo$6 podjgcia przez

podlegle Panu sluZby dziaNafr,majqpych na celu budowg dw6ch niedfugich, brakuj4cych odcick6w
chodnika po parzystej sfionie ulicy St. Zagajewskiego:

- odul. Okrgznej doZagajewskiego 14

- prziy wyjeidae z ulicy Zagajewskiego w ulicg Celulozowg.

Brak ww fragment6w chodnika powoduje to,Ze mieszkaricy poruszaj4cy sie tq ston4 ulicy
naptykaja liczne nier6wnoSci i ubytki w nawierzchni, kt6re sqzagroireniem szczeg6lnie

dla dzieci i os6b starszych.

Bardzo proszg Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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